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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi szociális dolgozó részesült 100%-os 
táppénzben a koronavírus-járvány okozta megbetegedés miatt az elmúlt hónapokban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy  felmérés  szerint  a  szociális  dolgozóknak  csupán  négy  százaléka  kapott  százszázalékos
táppénzt, ha megfertőződött a munkahelyén. A koronavírus-fertőzésben megbetegedettek többsége
„sima” táppénzt kapott, de sokan voltak, akik fizetett szabadságot vettek ki, hogy ne csökkenjen a
jövedelmük. De olyan is akadt, aki mindenféle jövedelem nélkül kapott felmentést a munkavégzés
alól.

Szeretném tudni, hogy pontosan mit mutatnak a számok, mindezek miatt kérdezem:

Mennyi szociális dolgozó megfertőződését tartják nyilván? 

Mennyi szociális dolgozó kért/kapott bármilyen táppénzt koronavírus-megbetegedés miatt? 

Mennyi  szociális  dolgozó  részesült  százszázalékos  táppénzben  a  koronavírus-megbetegedés
miatt? 

(Kérem, hogy az előzőekben feltett kérdésekre, az egyes megyék, illetve az ellátások típusa szerint
is adja meg válaszát!)

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2021. március 8.

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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